

Fiat 500 Jolly



06 - 1974

255,000 AED

39'000 KM

أسود -

Black - Wicker

رائع ويعتني بفيات جولي، أسطورة سيارة الشاطئ، الحالة المتألقة، محرك أسطوانتين مترددين بقوة 18 حصان، تعتبرنا الأسطورة أنه كان أولاً رغبة من جيوفاني اجنبلي لتزويد يخته، ثم بنجاح نموذج جديد تم إنتاجه في سلسلة محدودة بين عامي 1957 و1974. تمت استعادة سيارة الشاطئ الأسطورية دولتشي إى فيتا 500 جولي الرائعة بشكل كامل. تقول الأسطورة أن جولي ولد بفضل رغبة جيوفاني اجنبلي الفاخرة التي احتاجت إلى سيارة لتزويد يخته. التوافر والاختبار: الاختبار فقط في الموعد بعد المناقشة. من الأفضل دائمًا تحذيرنا من قدوتك حتى نتمكن من ضمان أفضل خدمة لك. الضمان: ضمان كامل من كارجاتي لمدة 6 أشهر أو 5000 كم من التسلیم. الضمان مشمول في سعر العرض. الصور والخيارات والتاريخ: عند الطلب، يسعدهنا تقديم عناصر إضافية عن طريق البريد. حزمة التسليم في دبي: إجراءات التسجيل والتنظيف وملاء الخزانات بالكامل وبطاقة سالك. جميعها مشمولة في سعر الطرح. التأمين: يمكننا تقديم عرض سعر من الشركة التابعة لنا، إذا لزم الأمر.

Splendid and looked after Fiat Jolly, the most mythical of the Beach Car, perfect condition, famous 2 Cylinders engine of 18 HP, the legend tells us it was first a desire of Giovanni Agnelli for supplying his Yacht, then with success a new model produced in limited serie between 1957 and 1974.

Splendid Fiat 500 Jolly, the mythic Beach Car Dolce e Vita style, entirely restored. The legend says the Jolly was born thanks to Giovanni Agnelli's fancy wish whom needed a car to supply his Yacht.

Availability & test: Test only on appointment after discussion. It is always better to warn us of your coming so we can assure you the best service.

Warranty: Carugati full warranty of 6 months OR KM 5'000 from delivery. Warranty included in the offering price.

Pictures, Options & History: On request, we gladly provide additional elements by mail.

Dubai Delivery Pack: Registration procedure, cleansing, full tank filling and Salik Tag. All included in the offering price.

Insurance: We can provide a quote from our affiliate, if





Fiat 500 Jolly

its required.

